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Aanleiding: 

Knooppunt Bankhoef is de hoogste nieuwe binnenkomer in de file-top-50 van de VID. Da-

gelijkse files, veel ongelukken, kortom dagelijks leed voor de weggebruikers. Voor de Wij-

chenaar die Wijchen af en toe uit wil. 

 

Onlangs verschenen berichten dat na de zomer van 2018, kleine aanpassingen aan het 

knooppunt worden aangebracht. Wij moeten denken aan bijvoorbeeld het verlengen van 

de invoegstroken. Er zijn meer aanpassingen mogelijk die niet uitwijken naar het kostbare 

alternatief van meer asfalt. Wij denken bijvoorbeeld aan het aanleggen van spitsstroken 

van knooppunt Paalgraaf tot Ewijk. En ander voorbeeld dat ook in de regio vaker positieve 

resultaten heeft gegeven is het zogenaamd ‘Spits Mijden’ en ‘SLIM uit de spits’ systemen.  

 

Het knooppunt is deels van de provincie (A326) en deels van het rijk (A50). De overlast 

die dit knooppunt geeft, is voor de Wijchenaar. Het toenemend aantal verkeersbewegin-

gen zorgt niet alleen voor files en dus ergernis, maar ook voor meer fijnstof in de lucht 

tijdens de files (hoofdzakelijk bij Hernen, Lambrasse en Niftrik). Een aantal maanden ge-

leden is door Kernachtig Wijchen hier vragen over gesteld (17 9600 d.d. 07.09.2017), de 

antwoorden zijn er nog niet. 

 

Vragen: 

1. Is het college bekend met de stijging op de lijst van het VID? 

2. Welke acties zijn als gevolg hiervan door de gemeente Wijchen uitgezet? 

3. Zijn de kortetermijnmaatregelen die op knooppunt Bankhoef ingezet worden ‘een 

doekje voor het bloeden’ of vermindert dit de files en de ongelukken ook werkelijk?  

4. Zijn mogelijkheden zoals het geheel benutten van de vluchtstrook of het invoeren van 

SLIM-rijden onderzocht door het Rijk / de Provincies of de gemeente?  

5. Weet het college wat de effecten op de gezondheid van de omwonenden zijn als ge-

volg van de files? Neemt het college een actieve rol op zich om de luchtkwaliteit te 

verbeteren? 
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